
Hrvatska; I dalje bez službenih informacija o utjecaju HE Lešće na
rijeku Dobru

Eko udruge opet upozoravaju da je projekt HE Lešće nanio velike štete prirodi.
Predstavnici ekoloških udruga i Karlovačke županije na jučerašnjem okruglom stolu u
Karlovcu na temu utjecaja HE Lešće na rijeku Dobru zatražili su odgovor na pitanje koje je
zaključke donijelo županijsko povjerenstvo osnovano 2012. koje je trebalo istražiti sve štetne
utjecanje HE Lešće. Urušavanjem obale rijeke nizvodno od brane poremećeni su podzemni
tokovi rijeke, ugrožen je riblji fond, a dizanje brane uzrokuje vodene valove koji su već
odnijeli dva života na Dobri. Predstavnici ekoloških udruga i Karlovačke županije traže
odgovor na pitanje koje je zaključke donijelo povjerenstvo koje je trebalo istražiti sve štetne
utjecanje HE Lešće. “Upozoravali smo da je Dobra predobra za tako male količine struje. HE
Lešće je primjer loše prakse, sve je rađeno naopako i bila je to isključivo politička volja.
Nadam se da takvih projekata više neće biti, da se niti jedna hidroelektrana neće graditi na
taj način, već da će sve biti napravljeno po propisanim standardima jer okoliš je prostor sviju
nas”, kazala je Irma Popović Dujmović iz WWF Adria. Ivan Mužar iz Eko Pana napomenuo je
da HE Lešće sve više utječe i na Kupu, a Dobra više nije rijeka koja je bila, postala je veliki
kanal, s posljedicama i po biljnom i životinjskom svijetu. Hrvatske vode i HEP-u nisu se
odazvali sastanku koji je organizirala Udruga Eko Pan iz Karlovca.
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